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Abstract (en)
The pump (1) has a side channel pumping stage (4) comprising running wheels (400) with an edge and vanes (402), where the wheels are
displaced during rotation. The vanes exhibit a rear side with an outer edge. The vanes comprise flanges at the outer edge of the rear side. A middle
rod is provided between the vanes and other vane. The former vanes comprise two vane sections, which are arranged in a movement direction. The
former vanes are arranged at the edge of the wheels in a radial direction. The rear side and the flanges comprise flat surfaces.

Abstract (de)
Die Erfindung betriffte eine Vakuumpumpe (1) mit einem Gaseinlass (2), einem Gasauslass (3), und mit einer Seitenkanalpumpstufe (4), welche
ein in Drehung versetztes Laufrad (400, 400') mit einem Rand (403) und wenigstens einer Schaufel (402, 402'; 420;450) umfasst, wobei die
Schaufel eine in Bewegungsrichtung nacheilende Rückseite (405) mit einer Außenkante (408) aufweist. Um die Vakuumkennwerte bei einfacher
Herstellbarkeit zu verbessern, schlägt die Erfindung vor, dass die Schaufel an der Außenkante der Rückseite eine Fase (406; 416; 456) aufweist.
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